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Arıcılık ve ormancılık faaliyetleri eğitimi Orman Genel Müdür Yardımcısı İsmail Belen’in katılımıyla 24 Mayıs 2010 tarihinde Ordu Fatsa’da 

başladı. 

 

Giresun Orman Bölge Müdürlüğünün ev sahipliğini yaptığı arıcılık ve ormancılık 
faaliyetlerinin ele alındığı eğitimin açılışında Orman Bölge Müdürü Ahmet CEYLAN, 
arıcılık gibi önemli bir konunun teşkilatımız mensuplarına aktarılmasında memnuniyet 
duymaktayız. Orman Genel Müdürlüğü mensupları olan bizler, hem biyolojik hem de 
sosyal sürece katkı vermekteyiz” diyerek  Özellikle geçim kaynakları sınırlı, tarım alanları 
yetersiz ve ürün çeşidi kısıtlı bir muhitte arıcılık ve bal üretiminin mutlaka ele alınması 
gereken konulardan olduğunu ifade etti. 
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Türkiye Arı Yetiştiricileri Merkez Birliği Başkanı Bahri YILMAZ ise “TAB olarak OGM ve 
ilgili birimleri ile ilk defa böyle bir toplantı ile bir araya geliyoruz. Bu biz arıcılar için 
rüyada görebileceğimiz bir durumdur“ dedi ve konuşmasının devamında topraklarımız 
yok oluyor, arılarda toprakları koruyan canlılardandır. Nasıl mı? Çiçekleri dölleyerek. 
Ayrıca tek yıllık bitkilerin çoğu arısız hayatını sürdüremez. Bu tür işbirliği ile 
çalışmalarımızı artırıp geliştireceğiz dedi. 
  

 
  



 
  

Orman Genel Müdür Yardımcısı İsmail BELEN ise arıcılığın teşkilat için yeni bir 
konu olduğunu belirterek eğitimin tüm  katılımcılara ve kuruma hayırlı olmasını ve 
bundan sonraki süreçte yapılması gereken çalışmaların daha önem kazanacağını 
ifade etti. Dünyadaki tozlaşmanın çok büyük bir kısmını yerine getiren arılar ve bal 
üreten arıcılara kendi çalışma alanımızda destek vermeye devam edeceğiz dedi. 
  



 

  

Eğitmen olarak katılan Doç. Dr. Sibel  SİLİCİ tarafından arı ürünleri, bal ve nektarlı 
bitkiler üzerine sunum yapıldı. SİLİCİ sunumunda; "Günümüzde gelişmiş 
teknolojiye sahip olmamıza rağmen çiçeklerden nektar toplayıp bal üretmemiz 
mümkün değildir. Mükemmel işbirliği, dayanışma, çalışma ve özveriyle öncelikle 
sofralarımızdan eksik etmediğimiz, şifa kaynağı bal ile çok değerli biyolojik 
aktivitelere sahip arı sütü, propolis ve arı zehrini üreten bal arısının hayatımızda ne 
kadar önemli rolü olduğu tartışılmaz olduğunu belirtti. 

Doğayı ve doğadaki yaşamı iyi tanımak gerçek yaşamın ta kendisidir. İnsan ancak 
doğayla dost ve iç içe olabileceği sürece var olabilecektir. Bu anlamda bal arısını 
iyi tanımanın ilk evresi bal arısı biyolojisini öğrenmek, onun böcekler dünyasındaki 
yeri ve ilişkisini iyi tanımalıyız dedikten sonra arı yetitiriciliği ve ballı bitkiler 
hakkında bilgiler verdi. 
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Konuşmaların ardından program devam etmektedir. 
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